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 شرح جلسه
با نام و یاد خدا، در سالن جلسات  18راس ساعت  82/3/1041جلسه شورای فناوری و ارتباط با صنعت دانشکده بهداشت در تاریخ 

 نفر از اعضای محترم شورای فناوری برگزارگردید.   11دانشکده با حضور 

ی بدین شرح ه شد که از سوی اعضاء پیشنهاداتدر ابتدا، راهکارهای بهبود عملکرد دفتر ارتباط با صنعت به بحث و تبادل نظر گذاشت

های هدفمند با صنایع و راه اندازی کلینیک مشاوره و برگزاری کارگاه مطرح گردید : برقراری ارتباط با صنعت، برگزاری نشست

اب آقای دکتر جن های آموزشی برای صنایع در راستای برقراری ارتباط بیشتر از جمله راهکارهای پیشنهادی بود. با توجه به اینکه

دار ریاست اندیشگاه سلامت دانشگاه بوده و عضو کارگروه سلامت و ایمنی غذایی استان نیز هستند از ایشان خواسته ظهیری عهده

شد تا نقش دانشگاه علوم پزشکی جندی شاپور به ویژه دانشکده بهداشت را در اجرای طرح های صنعتی استان در جلسات با مسئولان 

اندازی کلینیک مشاوره وخدمات بهداشتی نیز مقرر شد گروه حشره شناسی دیران صنایع را متذکر شوند. درخصوص راهاستانی و م

یک و ها نیز استعلام گرفته شود تا در خصوص توسعه کلینتعرفه های سمپاشی را اعلام نمایند. همچنین پیشنهاد شد که از سایر گروه

 خدمات قابل ارائه مشارکت نمایند.

ادامه خانم دکتر کلیددار بحث کاربرد فناوری های نوین در فرآیند یادگیری و ایجاد محصولات فناورانه را طرح نمودند و  از در 

همکاران خواسته شد پیشنهادات خود را طرح نمایند. ازجمله پیشنهادات مطرح شده تهیه لاگ بوک الکترونیکی بود. همچنین پیشنهاد 

های آنها درخصوص فناوری های نوین برای ایجاد محصول فناورانه ده های فنی بیشتر شود تا از همکاریشد تعامل دانشکده با دانشک

 گیری شود.بهره

سپس موضوع راه اندازی مرکز کارآفرینی در دانشکده مطرح شد و آقای دکتر ظهیری پیشنهاد تغییر عنوان دفتر ارتباط با صنعت به 

 ا مطرح نمودند. همچنین ایشان پیشنهاد نمودند که برای توسعه نقش دانشکده در مقوله کارآفرینی،دفتر ارتباط با صنعت و کارآفرینی ر

ور هایی برای کارآفرینی برگزار شود و به منظبخشی از کارآموزی دانشجویان به موضوع کارآفرینی اختصاص داده شود و کارگاه

ود، همچنین بازدیدهایی از مشاغل کارآفرین موفق صورت داده شود. آشنایی هر چه بیشتر دانشجویان از کارآفرینان موفق دعوت ش

 به اتمام رسید. 13:34جلسه با ختم صلوات در ساعت 


